



Protokoll styremøte

Møtenummer: 4/2022
Dato: 04-05/22
Kl: 17-19
Sted: Domus Athletica

Navn	Tilstede	Forfall	Merknad
Amalie Rostad	x		
Nina Stærnes	x		
Kenneth Endresplass	x		
Mathias Fekete	x		
Lisa Pan Vu	x		Forlot møtet kløkken 19.00
Kjersti Nygaard	x		
Liten Fredrikke Engebretsen	x		
Christian Røhne Jørgensen		x	
Ida Sofie Skifjeld Jacobsen		x	Møte jobb
Truls Vestnes	x		Adm

Sakliste

Vedtakssaker:

Sak 9/2022 Godkjenning av protokoll fra styremøte 22.02.22, jf. vedlegg 1
Sak 10/2022 Godkjenning av protokoll fra styremøte 05.04.22, jf. vedlegg 2

Orienteringssaker:

O-Sak 10/2022 Daglig leder informerer
O-Sak 11/2022 Styret informerer
O-Sak 12/2022 Gjennomgang av forventningsavklaringene

Diskusjonssaker

D-sak 15/2022 Rollefordeling
D-sak 16/2022 Studentlekene 2023
D-sak 17/2022 Bankett 16.september
D-sak 18/2022 Promofilm



Sak 1/2022 – Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Forslag til vedtak:

Protokoll nr. 2/2022 godkjennes uten merknader.

Vedtak enstemmig vedtatt.

Sak 2/2022 – Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Forslag til vedtak:

Protokoll nr. 3/2022 godkjennes uten merknader.

Vedtak enstemmig vedtatt.

Sak 3/2022 – Signaturrett

Forslag til vedtak:

Følgende har signaturrett: Styrets leder alene, og styrets leder og daglig leder i fellesskap.

Vedtak enstemmig vedtatt.

O-sak 10/2022 – Daglig leder informerer

O-sak 11/2022 – Styret informerer

O-sak 12/2022 – Gjennomgang av forventningsavklaringer

Styreleder gjennomgår noen av svarene og forventningene som fremkommer av forventningsavklaringene samtlige styremedlemmer har skrevet.

D-sak 15/2022 – Rollefordeling

Styreleder legger frem et forslag på rollefordeling, basert på forventningsavklaringene samtlige styremedlemmer har fylt ut.



D-sak 16/2022 – Studentlekene 2023

Onsdag 27.april ble det avholdt et nytt møte med BIA og NIHI, vedrørende et potensielt samarbeid om Studentlekene 2023. Det er ønskelig at vi snarest bestemmer oss for om dette er noe vi ønsker å gå inn i eller ikke, slik at rekrutteringen og søknadsprosessen kan starte. Det er derfor ønskelig at vi tar en høringsrunde innad i hovedstyret, for å avklare hvilke rammer som er viktig for OSI. Disse innspillene blir tatt med tilbake til BIA og NIHI ved neste møte.

Intern diskusjon

Hovedstyret har funnet det ønskelig og naturlig at OSI deltar som arrangør av Studentlekene i Oslo, og at dette vil være hensiktsmessig som et tredelt samarbeid med BIA og NIHI. Hovedstyret ser det som vesentlig for videre samarbeid at ansvar og risiko fordeles likt mellom partene, og at dette kontraktsfestes, samt at det opprettes en egen organisasjon for arrangementet. Hovedstyret ser det også som hensiktsmessig at et eventuelt overskudd blir liggende i den opprettede organisasjonen for neste gang Studentlekene skal arrangeres i Oslo.

D-sak 17/2022 – Bankett 16.september

Vi har tidligere diskutert at vi ønsker å arrangere en mer formell jubileumsfest i september. Det går veldig fort til sommeren, og når vi starter opp igjen i august så vil det være for kort tid til fullstendig planlegging. Vi bør sette en bankett-komité og et budsjett som de kan jobbe rundt. I tillegg bør vi ha som mål å booke et lokale før vi tar sommerferie, samt få ned hva vi ser for oss for arrangements del.

Intern diskusjon

Liten og Kjersti har hovedansvar for komiten, men bruker øvrige styretsmedlemmer som ressurser.

D-sak 18/2022 – Promofilm

Vi er i dialog med en som tidligere har filmet forestillingene til gruppedans, og som studerer filmproduksjon. Han har vist stor interesse for å lage en promofilm og ta bilder for oss. Tanken er at han skal delta på så mange treninger/kamper/konkurranser som han har mulighet til. Vi har frem til nå ikke diskutert hva dette vil koste, men her har jeg inntrykk av at vi kan gi føringer ift. hvor mye arbeid vi vil at han skal legge i det.

Intern diskusjon

Vi ønsker en film som viser "hele" tilbudet vårt, og estimerer å bruke ca 3000,- NOK. Kenneth får myndighet til å lage en plan med han som skal filme promovideo.